
 
 

Protokół posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa 

i Komunikacji 
 

Nr 10/2024 w dniu 20 listopada  2024 roku 
 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16,00 zakończono o godz.17,30  
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Piotr Kaczmarek 
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

2 2. 
3  

Iwona Tyll 
Wiceprzewodnicząca 

obecna 

4 3. 
5  

Barbara Zegartowska  
Sekretarz       

                                       

obecna 

4. 
 

Natalia Pałczyńska         nieobecna 

5. Leszek Zdrzałka 

 

obecny 

6. Krzysztof Konowalski                             obecny  
 

      7. Grzegorz Bałdyga      
 

                            obecny 

      8. Tomasz Kranc                             nieobecny 

              

       9.                  Zbyszko Sygierycz           obecny 

 

 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 

1. Natalia Pałczyńska 

2. Tomasz Kranc 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Kinga Kluczyńska – Kierownik Wydz. Spraw Obywatelskich i Zdrowia   
2. Beata Sajewska – Wydział Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

3. Ewa Szczepaniak – Skarbnik Starostwa Powiatowego 

4. Jerzy Springer – W-ce Starosta 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

1.1 Porządek posiedzenia komisji przedstawił Przewodniczący: 

 - opiniowanie materiałów na VII Sesje , 



 - analiza projektu budżetu na 2025 rok 

Porządek posiedzenia komisji przyjęto jednogłośnie. 
 

1.2.Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

Członkowie komisji przyjęli protokół nr 9 z ostatniego 
posiedzenia    komisji : głosów za – 6, wstrzymujący się – 1. 
 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 Nie wniesiono na poprzedniej komisji. 
 
 

3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Przewodniczący Komisji poprosił  Panią Beatę Sajewską, która w zastępstwie 
Kierownika Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa omówiła 
przygotowaną w formie drukowanej, informację o wynikach kontroli obiektów o 
podstawowym znaczeniu dla województwa, położonych na terenie powiatu 
wągrowieckiego, przeprowadzonych w 2024 roku przez Wojewódzki Inspektorat 
Ochrony Środowiska Poznań Delegatura w Pile ( zał. Nr 1) . Najwięcej uwagi 
poświęcono trzykrotnej kontroli w Zakładzie Produkcji Etanolu i Pasz w Rąbczynie, 
który korzystając z pozwolenia zintegrowanego ciągle się rozbudowuje i samorząd 
powiatowy upatruje w samorządzie wojewódzkim większe kompetencje w tym 
zakresie.  
Przewodniczący Komisji podziękował Pani Beacie Sajewskiej i poprosił o omówienie 
projektu uchwały w sprawie zmian w statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w 
Wągrowcu Panią Kingę Kluczyńską – kierownika wydziału (zał. Nr 2). Niepokój 
radnych wzbudziło 

Przekształcenie Zespołu Ratownictwa Medycznego Specjalistycznego „S” w Zespół 
Ratownictwa Medycznego Podstawowego „P”. 
Następnie przewodniczący dziękując Pani Kluczyńskiej, poprosił Panią Ewą 
Szczepaniak – Skarbnika Starostwa o omówienie projektu uchwały w sprawie 
sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w kwocie środków Państ. Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2024 (zał. Nr 3). Następnie Pani 
Skarbnik omówiła projekt Uchwały w sprawie kolejnej zmiany uchwały budżetowej na 
2024r. i w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2020 oraz 
w sprawie projektu uchwały dot. zarządzania drogą powiatową nr 1562P przez 
Gminę Wągrowiec.  W ostatniej sprawie głos zajął V-ce Starosta wyjaśniając ,że  
dotyczy  przywrócenia przerwanych prac remontowych na drodze przy Rynku w 
Łeknie dot. zabezpieczenia odkrycia reliktów drewnianej drogi zgodnie z wytycznymi 
Wielkop. Wojewódz. Konserwatora Zabytków.  
Po omówieniu powyższych projektów uchwał na najbliższą sesję 
Przewodniczący Komisji poprosił o głosowanie nad ich akceptacją – zostały 
zaakceptowane jednogłośnie ( 7 głosów – za). 
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Po czym ponownie głos zabrała Pani Skarbnik przedstawiając projekt budżetu 
Powiatu Wągrowieckiego na 2025 rok. Projekt przygotowano na 38 str. w formie 
tabel i wykresów. Prezentacja nie wywołała dyskusji. Zatem Przewodniczący Komisji 
zarządził głosowanie nad tym projektem. Projekt budżetu Powiatu 



Wągrowieckiego na 2025 rok został zaakceptowany przez Komisję  głosami: 5 -  
za, i 2 - wstrzymujące się. 

 

4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 

4.1 Zapytania - brak 

4.2   Opinie - brak 

4.3  Stanowiska - pozytywne stanowisko Komisji Bezpieczeństwa I Komunikacji 
do zaprezentowanego projektu budżetu na 2025 rok.  

4.4  Wnioski - brak 

 
 

     Protokołowała :                                                   Przewodniczący  Komisji    
 

___________________________        ______________________ 

 Barbara Zegartowska     Piotr Kaczmarek 


